



AGENDA
SPECIAL MEETING OF COUNCIL
held in the Council Chambers
French River Municipal Complex
Thursday, July 25, 2013 at 1:00pm

1.0 CALL TO ORDER, ROLL CALL AND ADOPTION OF THE AGENDA

2.0 DISCLOSURE OF PECUNIARY INTEREST

3.0 Resolution - Designation of Signing Authorities

4.0 CLOSED SESSION

4.1 Pursuant to section 239 (2) (e) "litigation or potential litigation, including matters before administrative tribunals, affecting the municipality or local board" to give direction to staff on how to proceed with the following matters:

a) Ontario Municipal Board Hearing File# PL130391
Applicant: 1381429 Ontario Inc.
Appellant: Benvenuti & Hebert

b) Ontario Municipal Board Hearing File# PL130591
Applicant: Municipality of French River
Appellant: Carrie Kenny

c) Owl's Nest Road Matter with the Zanette Family

4.2 Pursuant to section 239 (2) (f) "advice that is subject to solicitor-client privilege, including communications necessary for that purpose" with respect to the Disposition of Victor Road Project

5.0 Resolutions emanating from Closed Session

5.1 Resolution - Direction to staff on how to proceed with the OMB File# PL130391

5.2 Resolution - Direction to staff on how to proceed with the OMB File# PL130591

6.0 ADJOURNMENT

** indicates that the item is presented under separate cover / item est sous pli séparé)*



ORDRE DU JOUR
RÉUNION SPÉCIALE DU CONSEIL
qui aura lieu dans la salle du conseil
Complexe municipal de la Rivière des Français
Le jeudi 25 juillet 2013 à 13h00

1.0 APPEL À L'ORDRE, PRÉSENCE ET L'ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR

2.0 RÉVÉLATIONS D'INTÉRÊT PÉCUNIAIRE

3.0 Résolution - Désignation des autorités pour signer

4.0 SESSION À HUIS CLOS

4.1 Section 239 (2) (e) "les litiges actuels ou éventuels, y compris les questions dont les tribunaux administratifs sont saisis, ayant une incidence sur la municipalité ou le conseil local" pour donner des directives au personnel sur la façon de procéder au sujet suivants:

a) Audience avec la Commission des affaires municipales de l'Ontario # PL130391
Applicant: 1381429 Ontario Inc.
Plaignant: Benvenuti & Hebert

b) Audience avec la Commission des affaires municipales de l'Ontario # PL130591
Applicant: Municipalité de la Rivière des Français
Plaignant: Carrie Kenny

c) Affaire légale au sujet du Chemin Owl's Nest avec la famille Zanette

4.2 Section 239 (2) (f) "les conseils qui sont protégés par le secret professionnel de l'avocat, y compris les communications nécessaires à cette fin" au sujet de la Disposition du Ch. Victor

5.0 Résolutions émanant de la Session à huis-clos

5.1 Résolution - Directives au personnel pour procéder CAMO Cas # PL130391

5.2 Résolution - Directives au personnel pour procéder CAMO Cas # PL130591

6.0 AJOURNEMENT

** indicates that the item is presented under separate cover / item est sous pli séparé)*